
Bestyrelsesmøde i Romdrup-Klarup Bridgeklub incl. referat 

Tirsdag den 14. marts 2023 kl. 10 

Vi begynder med te/kaffe og rundstykker. 

Dagsorden: 

1. evaluering af årets turneringer 

a. vi begyndte med en alle mod alle turnering over 6 gange 

b. derefter spil i 2 rækker (4 borde + 3 borde) 

c. hcp turnering alle mod alle 

d. derefter spil i 2 rækker (3borde + 4 borde) 

vi har fået nogle indirekte  reaktioner på alle mod alle 

turneringerne, nogle er kede af at møde stærke spillere. 

Til generalforsamlingen efterspørges medlemmernes 

tilfredshed med årets turneringer. 

 

2. medlemsiagttagelser 

Vi laver igen en tilmeldingsseddel til ønske om at deltage i 

næste sæson. Vi forventer ikke nogen udmeldelser. 

 

3. indberetning til kommunen (aftal hvem og hvordan) 

Morten laver de økonomiske, Inger laver den om 

børneattester. 

 

4. søges fonde til køb af bridgeborde? 

Morten tager en snak med Niels, som gerne vil hjælpe med 

at se om bordene kan repareres. 



 

5. Gennemgang af dagsorden til generalforsamlingen 

Vi vælger igen at spørge John Tørring om han vil være 

dirigent. Håber John Askvist igen vil være revisor, finder det 

ikke nødvendigt at vælge en revisorsuppleant 

Medlemmer orienteres om generalforsamling igen og der 

oplyses om muligheden for at komme med forslag til 

generalforsamlingen. Alle er villige til genvalg til bestyrelsen. 

 

6. kontingent og økonomi 

Økonomien løber lige præcis rundt, salg af øl mv. lægger 

godt til. Vi fastholder kontingentet og kan acceptere at 

”æde” af formuen. 

 

7. teknik, evt kurser i turneringsledelse og BC3 

Ikke nogen kommentarer, det kører fint i år. Morten holder 

øje med om der kommer kurser i turneringsledelse 

 

8. hvordan ser næste sæson ud? 

Vi starter igen med alle mod alle (måske kun over 3 gange) 

som social indgang til sæsonen. Derefter opdeles i 2 rækker 

efter hcp-rækkefølge 

Nye forsøg på at danne holdturnering er droppet 

 

9. kontakten til centeret 

Susanne fortsætter 

 



10. evt. 

Inger nævner distriktets initiativer gennem sæsonen og 

hører om nogen vil deltage i distriktets generalforsamling 

den 14. april. Ikke den store interesse. 

Mødet slutter efter godt 2 timer. 

 

Mange hilsener Inger 


